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A road-movie that takes us on a trip all over the planet in search of pleasure, and
the worlds of desire and sexuality. Nothing is more universal than carnal desire,
yet nothing is more diverse than the various masks it wears. 

1 - IN SEARCH OF PLEASURE
All over the world, when it comes to making love, and giving and receiving pleasure, people
invent strange rituals and disturbing fantasies. From the "Become a better lover seminars"
in India, to solitary pleasures in San Francisco, via the adoration of the phallus in Japan -
countries and civilisations explore the paths of pleasure in their own way.

2 - IN SEARCH OF THE OTHER
Some experience the processes of meeting, flirting and loving as a pleasure trip, for others
it's a real shock. In Abidjan, we attend a lesson in deportment for "nice" young ladies,
which are a far cry from false Las Vegas weddings or sexual coaching sessions in New
York, where women are taught to take charge of their charms and pleasure… 

3 - PLEASURE TIPS
When it comes to finding love, arousing desire and making it last, all over the world lovers
have answers. At times secret, at times perturbing, these practices lead us into unknown
territory, populated by erotic objects. 

4 - ALTERNATIVE SEX
Defying laws, violating proscription, bypassing taboos - the paths to pleasure are fraught
with pitfalls. A long time ago in India - the home of the Kama-Sutra - well before the tidal
wave of British puritan arrived, eroticism was an art. Today, to override proscription,
pornography manuals are exchanged illicitly. In many countries, sex has become a
veritable industry.

Un road-movie qui nous entraîne à la découverte du plaisir, de l'univers du désir
et de la sexualité, tout autour du monde. Rien n'est plus universel que le désir
charnel, rien n'est plus divers que les masques dont il se pare. 

1 - A LA RECHERCHE DU PLAISIR
Faire l'amour, jouir et faire jouir... Partout dans le Monde, on invente des rituels étranges
et des fantasmes troublants. Des séminaires pour devenir "better lover" en Inde, aux
plaisirs solitaires de San Francisco, en passant par l'adoration du phallus au Japon.
Chaque pays, chaque civilisation explore, à sa manière, les chemins du plaisir.     

2 - A LA RECHERCHE DE L'AUTRE
La rencontre, le flirt, l'amour, c'est un parcours de plaisir pour certains, ou un parcours
choquant pour d'autres. A Abidjan, c'est un véritable cours de maintien pour jeunes filles
" bien " que l'on découvre, très loin des simulacres de mariages de Las Vegas ou des
séances de coaching sexuel de New York où les femmes prennent ici les rênes du charme
et du plaisir…

3 - LES RECETTES DU PLAISIR
Comment trouver l'amour, comment exciter le désir et comment le faire durer... Partout
dans le Monde, les amants ont des recettes. Parfois secrètes, parfois troublantes, ces
pratiques nous emmènent vers des territoires inconnus, peuplés d'objets érotiques.

4 - LE SEXE AUTREMENT
Braver les lois, transgresser les interdits, contourner les tabous, les  routes du plaisir sont
semées d'embûches. En Inde, où naquit le Kama-Sutra, il y a bien longtemps, bien avant
le passage de la tornade puritaine britannique, l'érotisme était un art. Aujourd'hui, pour
outrepasser les interdits, c'est sous le manteau que s'échangent les manuels
pornographiques. Dans beaucoup de pays, le sexe est devenu une véritable industrie. 
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